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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Országgyűlés Hivatal a
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Érkezett : 2017 AUG D Z .

Írásbeli kérdés

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok
benyújtani dr. Seszták Miklós Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezet ő Miniszter Úrho z

„Az MvM csoporthoz tartozó tagvállalatnál a tíz százalékos bérfejlesztés hogya n
valósult meg?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2017 június 9-én általam feltett K/15788 számú „Hogyan valósult meg a Paksi Atomerőmű ,
illetve az ATOMIX Kft. munkavállalói tekintetében az idei évre megígért 10%-o s
bérfejlesztés?” című kérdésemre adott PKF /35481- 3 / 201 7-NFM számú válaszban, melye t
Dr. Fónagy János államtitkár úr írt alá, tájékoztattak arról a tényről, hogy 2017-ben
valamennyi az MvM csoporthoz tartozó tagvállalatnál tíz százalékos bér keresetfejlesztésr e
került sor .

A minisztérium válasza tartalmaz két mellékletet, melyben részletesen bemutatják, hogy egy -
egy munkakörhöz kapcsolódóan az átlagos alapbérfejlesztés mértéke százalékos arányban
mekkora összeget tesz ki .

A kérdésem a következ ő a fentebb megfogalmazottak alapján : a két mellékletben felsorol t
bérfejlesztési mérték a minimálbér emeléssel együtt értendő vagy sem?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 1 .

Heringes Anita
MSZP
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